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Närvarande: Ulrika Leray, Britt-Marie Carlsson, Louise Hellman, Tommy Werlefors, 
Marie Jauhiainen, Fredrik Hjert, Kent Eriksson Pripp, 

Protokoll fört vid styrelsemöte med Skogsbärens SFF 2010-03-25

§ 1 Mötet öppnas
Ordförande Ulrika Leray hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat.

§ 2 Dagordning
Dagordningen godkändes.

§ 3 Protokolljusterare
Kent Eriksson Pripp valdes att justera protokollet tillsammans med ordförande.

§ 4 Föregående protokoll
Genomgång av protokoll 2/2010. Protokollet godkändes och lades till handlingarna.

§ 5 Inkomna skrivelser
En skrivelse har inkommit ang trasig garageport. Styrelsen har haft en del kontakter med berörd 
och Kent ansvarar för ytterligare kontakt.

§ 6 Aktivitetslistan
Genomgång av aktivitetslistan gjordes. 

§ 7 Ekonomi
Genomgång av budgetförslag 2010. Med anledning av fördyrade kostnader för bl a snöröjningen 
kommer inte den höjning som aviserades i protokoll 2/2010 att räcka. Styrelsen beslutade därför 
att höja kv 3 och kv 4 med ytterligare 500 kronor. Snöröjningen har under januari – februari 
2010 blivit ca 100 000 kronor dyrare än hela 2009.

§ 8 Övriga frågor
Årsmötet; Söndagen den 25 april 2010 kl 17:00, Lokal är bokad – Louise hämtar nycklar
Valberedningens arbete pågår
Kallelse/dagordning mm som skall lämnas ut till samtliga boende är klara för tryckning
Kallelse/dagordning läggs ut på hemsidan
Vårstädning;
24 – 25 april. Ev måste städningen flyttas – vi avvaktar snösmältningen. Kvartersombuden 
kommer att få besked direkt efter nästa styrelsemöte.
Snöarbete;
Ulrika och Britt-Marie har träffat kvartersombuden ang den snö mängd som finns i kvarteren 
och runt garagen. Samtliga kvartersombud har fått i uppdrag att se över och vidta åtgärder i 
respektive kvarter.

§ 9 Nästa möte
Torsdagen den 15 april kl 19.00 hos Kent

§ 10 Mötet avslutas
Ulrika avslutade mötet och tackade förvisat intresse.

Vid protokollet Justeras

Britt-Marie Carlsson Ulrika Leray Kent Eriksson Pripp


